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В статье рассматривается форма правления, форма государственного устройства, политический 
режим как правовая форма государства, а также отражение данных структурных элементов в основ-
ной правовой форме нашего государства — Конституции РФ. Форма правления и форма государ-
ственного устройства являются примером внутренней правовой формы, а политический режим — 
примером внешней правовой формы. Выводы: при изучении формы государства и политической 
системы общества полезно в дискуссионном ключе рассматривать правовую форму как одну из ка-
тегорий теории права.
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The article considers the form of government, the form of the state structure, the political regime 
as the legal form of the state, as well as the reflection of these structural elements in the basic legal 
form of our state — the Constitution of the Russian Federation. The form of government and the form 
of government are an example of an internal legal form, and the political regime is an example of an 
external legal form. Conclusions: when studying the form of the state and the political system of society, 
it is useful, in a debatable way, to consider the legal form as one of the categories of the theory of law.
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